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Per què vens a la
canonització?

"Vull ser-hi aquest dia per
recolzar molt el Papa en el seu
intent per fer arribar el
missatge de Crist a tots els
indrets de la terra": aquest
missatge de l’Aurora, de
Veneçuela, és un dels centenars
d’e-mails rebuts en la secció Per
què vens de la pàgina web de la
canonització.

27/09/2002

Des de Polònia arriba un missatge de
l’Alexandra: "Seré a la canonització



per agrair al beat Josepmaria la seva
fidelitat. Vindré amb tota la meva
família perquè tots tenim ganes de
demanar i donar gràcies". També
Celma, del Brasil, travessarà
l’Atlàntic "per ser amb el Papa i
poder agrair el gran do que per a tots
nosaltres ha estat monsenyor
Escrivà".

Nombrosos missatges posen de relleu
el desig d’agrair al nou sant favors
concrets, curacions, etc. Així, l’Erica
(Argentina) escriu: "Per intercessió
del beat Josepmaria vaig aconseguir
guarir-me després de 16 anys
d’anorèxia i bulímia, i des de llavors
espero el moment de poder donar
gràcies a Déu per aquesta segona
oportunitat que m’ha donat: la de
buscar Déu tots els dies, estimant
cada dia més i redimint amb la meva
vida ordinària d’esposa, mare,
amiga...".



En un altre missatge es llegeix: "El
meu somni és ser-hi present i donar-
li testimoni de la gratitud infinita que
tinc per la seva intercessió que em va
permetre viure després d’un tràgic
accident l’11 de desembre de 1998
del qual vaig resultar amb mort
clínica" (Lucrecia, Mèxic).

Des d’Espanya arriba el testimoni de
Nacho: "Aniré a Roma perquè gràcies
a ell he perdut el vertigen. Tinc
catorze anys. Sóc el més petit de
quatre germans. Quan tenia 4 anys
tenia atacs de vertigen infantil i per
això no vaig poder anar a Roma a la
beatificació de Josepmaria, el 17 de
maig de 1992. Aquell dia, els meus
pares pregaren per mi en la Missa,
durant la consagració. No he tingut
més atacs de vertigen. He perdut la
por a tot i, tot i que encara no tinc els
diners, seré a Roma el 6 d’octubre".

I així s’expressa el colombià
Francisco: "Vull agrair-li tants favors



que m’ha fet en els últims 21 anys,
perquè fins i tot puc dir que em va
salvar la vida fa exactament 10
anys".

"Vaig a Roma per la canonització de
Josepmaria Escrivà per agrair a Déu
totes les gràcies rebudes per la seva
intercessió", escriu Houessou, de
Costa de Marfil. Com ell, moltes
persones manifesten el seu desig de
venir a Roma per agrair a
Josepmaria Escrivà favors
espirituals: "Jo vull assistir a la
canonització, es llegeix en el
missatge de Philippe, de França, per
agrair tot allò que ha canviat la meva
vida des de fa deu anys fins avui. De
fet, jo no pregava mai i, ara, reso a
Crist, anava pel carrer sense sentit i
ara, tot i els meus pecats tinc més
alegria en les coses que faig".

Don Edmondo, sacerdot italià, escriu:
"Desitjo vivament ser present en la
canonització del Beat Josepmaria per



demanar-li que m’ajudi a ser un
sacerdot sant com ho va ser ell. Vull
a més, agrair tantes gràcies com m’ha
concedit en aquests anys de
formació". I don Abelardo, des de
Veneçuela, afirma: "El 1990 vaig
llegir per primer cop la seva
biografia. Em va impressionar tant
que em va ajudar a donar el pas
decisiu en la meva vocació al
sacerdoci. Ja porto quatre anys de
sacerdot. Com no haig de venir i
agrair-l’hi?".

"Al nou sant li dec «el meu amor a
Crist», escriu el Markus Schwarz
(Àustria), per aquest motiu, per a mi i
per la meva família la canonització
és un signe de reconeixement".

No falten els qui venen a la
canonització per pregar per alguna
intenció concreta: implorar a Déu "a
través de la intercessió de mons.
Escrivà, que em concedeixi a mi i a
tots els homes una veritable



conversió i la santedat de vida" (Zen,
Filipines), "demanar la intercessió
del pare Josepmaria perquè tots
puguem superar el mal amb
abundància de bé" (Teresa, Portugal),
"per enriquir la meva fe i apropar-
me més a Déu" (E.T. Mallonga,
Holanda), "créixer en la fe, amb
l’esperança de ser un bon cristià"
(Vicente, Espanya), etc.

Entre d’altres raons, María Rosa, de
Cuba, assistirà a la cerimònia de
canonització "per assegurar que hi
hagi algú del meu país a la plaça". I
María Cristina, de Colòmbia, explica:
"Si Déu vol, assistirem a la
canonització, el meu espòs, la meva
filla menor i jo. Volem demanar-li
també pel nostre país i per la
santificació de tots els nostres sers
estimats".

Sol, d’El Salvador, conta així les
raons del seu pelegrinatge: "La frase
que més m’agrada del beat



Josepmaria és: 'La felicitat del Cel és
per als qui saben ser feliços a la
terra', i cada dia he constatat la
veritat que s’hi amaga. Vaig a agrair-
li tot i a demanar-li que m’ajudi a
intentar ser santa com ell vol que ho
sigui". El Gabriel, de Perú, viatjarà a
la ciutat eterna perquè el beat
Josepmaria "ha canviat la meva vida
i la de molts. Quan va parlar de la
santedat enmig del món, em va
canviar l’enfocament total".

25 de setembre de 2002
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